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Gennemsejling af Guldborgsund mellem Lolland og Falster 

 

 

Lolland-Falster Lovestorm har 30.000 medlemmer i vores Facebookgruppe og knokler for udviklingen og 

den gode italesættelse af Lolland-Falster. Vi har tidligt haft fokus på de store anlægsprojekter og 

gennemførte i 2016 en høring i landstingssalen på Christiansborg om den nye Storstrømsbro. Af 

dagspressen kan man få indtrykket af at der er tale om en lille isoleret gruppe af sejlere, som ser et 

problem i at Guldborgsund lukkes for gennemsejling. Derfor vil vi gerne tilkendegive vores interesse i, at 

farvandet fortsat kan anvendes som gennemsejlingsfarvand.  

 

Vi har behandlet sagen i vores bestyrelse og vil opfordre transportpolitikerne til at se nærmere på det gode 

naboskab imellem den internationale togtrafik, byen og farvandet. Vi er opmærksomme på, at de store 

infrastrukturprojekter som gennemføres i disse år, skal mødes med rettidig omhu, så deres afledte effekt 

bliver optimal. Vi vil gerne gøres vores til at Lolland-Falster bliver et attraktivt sted at investere for den 

danske stat med et solidt nationalt økonomisk afkast i form af øget turisme, bosætning og grøn omstilling. 

 

Derfor håber vi at transportpolitikerne vil sikre et godt og gennemanalyseret beslutningsgrundlag. Vi går ud 

fra at der er den fornødne tid, da den endelige løsning først skal være klar samtidig med ibrugtagningen af 

Lolland-Femernforbindelsen i 2029. 
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